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Het was weer een mooi jaar voor het 
Park! Het lag er over het algemeen 
mooi bij en er werd ruim van genoten. 
Er waren wel een paar stormen die huis 
hielden, maar de soms chaotische  
toestanden van de coronajaren lag al-
weer achter ons.

Het jaar begon met de reguliere jaarver-
gadering van onze vereniging in Huize 
Lydia. Voor de inhoud van het formele 
deel van de vergadering verwijs ik kort-
heidshalve naar de notulen. Na afloop 
van de vergadering sprak Frans de Vries, 
directeur van het Vondelpark Openlucht 
Theater, over de plannen en de renovatie 
van het theater. 

Er ontspon zich een interessante 
discussie tussen de aanwezigen. Er 
waren kritische noten ten aanzien van 
de geluidsoverlast, ondanks het feit dat 
het theater zich aan de geluidsnormen 

van de vergunning houdt. Toch was er 
voornamelijk begrip dat het organiseren 
van culturele evenementen schuurt met 
de behoefte aan het voorzien in rust voor 
bezoekers en omwonenden. Daarnaast 
werd onderkend dat het theater elk jaar 
weer een mooi programma biedt waar ook 
jong talent een kans krijgt om zich te pre-
senteren. Het spanningsveld tussen het 
bieden van cultuur en overlast zal altijd 
wel blijven en zal daarom onze aandacht 
blijven houden. 

De missie van de Vrienden van het 
Vondelpark is een bijdrage leveren aan 
een groen & mooi, veilig & schoon park 
dat een rustpunt is in de stad. We willen 
de verbinding zoeken met onze leden, 
gebruikers, omwonenden, de gemeente 
& het stadsdeelbestuur en alle andere 
stakeholders. Al onze activiteiten in het 
afgelopen jaar komen uit deze missie 
voort.
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1. Gemeente 
We hebben in 2023 weer meerdere 
gesprekken met vertegenwoordigers  
van de gemeente gevoerd. Het 
patroon van deze gesprekken blijft 
helaas hetzelfde. We maken met de 
gebiedsmakelaar goede afspraken  
over tweezijdige communicatie, 
waarna vertegenwoordigers van de 
gemeente hierover intern moeten ver-
gaderen om goedkeuring te krijgen. 
Helaas horen we hier verder eigenlijk 
nooit iets op terug. Als we maanden 
later weer bijeenkomen, blijkt hetgeen 
in de vorige bespreking is afgesproken 
eigenlijk nog niet echt voltooid.  
Kortom, op dit dossier vindt geen 
echte voortgang plaats. We blijven 
volhouden, maar het is duidelijk iets 
van de lange adem. 

2. Speakerpark 
Op verzoek van onze leden stond 
2023 qua actie in het teken van 
geluidsoverlast in het Vondelpark. 
Onze bestuurder Emmanuel Zegeling 
heeft hiervoor twee vlogs gemaakt. 
Zelfs geluidsoverlast blijkt echter 
complexer dan men zou verwachten. 
Het Vondelpark Openlucht Theater 
produceert niet meer geluid dan 
aanvaardbaar is volgens de vergun-
ningsvoorwaarden. De geluidsboxen 
die veel bezoekers (inclusief sporters/
bootcampers) meenemen, leiden tot 
overlast voor een deel van andere 
gebruikers van het Vondelpark en 
voor een deel van de omwonenden.  

 
 
 
 
 
 
 
 
We hebben bij de politie en overige  
handhavers geprobeerd te achterhalen 
waarom zij niet meer handhaven. 
Helaas is dit toch eenvoudige verzoek 
doodgelopen. We hebben geen 
antwoord gekregen, laat staan een 
bevredigend antwoord. We hebben 
ons daarnaast ook de vraag gesteld 
of de natuur last heeft van het vele 
geluid in het Vondelpark. Daarop is 
geen eenduidig antwoord te geven. 
Geluidsoverlast door verkeer en vlieg-
tuigen kun je bijvoorbeeld niet uit de 
vergelijking halen.  En we hebben de 
indruk dat laatstgenoemde bronnen 
van geluidsoverlast misschien wel 
als storender worden ervaren dan die 
van mede parkgebruikers. Moeten 
we ― al met al ― de geluidsoverlast 
in onze binnenstad, waaronder het 
Vondelpark, maar gewoon accepteren 
als iets wat erbij hoort? De gemeente 
krijgt in ieder geval niet veel klachten 
binnen over geluidsoverlast in het 
Vondelpark, zo hebben we van de 
gemeente te horen gekregen. Dit 
alles zou erop kunnen wijzen dat de 
meeste gebruikers en omwonenden 
van het Vondelpark geluidsoverlast 
inderdaad op de koop toe nemen. 
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3. Borrel 
We hebben weer een erg leuke borrel 
georganiseerd. Op 12 mei was het 
heerlijk weer, en het Blauwe Theehuis 
werd alom gevuld met vrolijke leden.  
 
We vinden het leuk om de leden te 
ontmoeten en van hen te horen wat ze 
belangrijk vinden. Zoals altijd worden 
de evenementen goed gewaardeerd 
door de kleine, trouwe schare van 
onze leden. Ook werden tijdens de 
borrel enkele nieuwe leden geworven.  
 

4. Strategie 
We hebben de missie en langjarige 
strategie op papier gezet en gedeeld 
met de leden. Hierin schuilt wat het 
bestuur betreft geen beleidswijziging. 
Het is vooral goed om de missie en 
strategie duidelijk op papier te  
hebben. Nu kan er ook gewerkt 
worden aan een meer concrete,  
kortere termijnstrategie. Hierbij 
merken wij meteen op dat zonder 
echte samenwerking met (of zelfs 
communicatie vanuit de gemeente) 
het uitvoeren van iedere strategie 
moeilijk zal blijven zijn. 
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5. Samenwerking 
We blijven de samenwerking met de 
stichting Hart voor het Park zoeken. 
Onze intentie is onverminderd  
positief, omdat ook de stichting weinig 
potten bij de gemeente kan breken. 
We hebben elkaar simpelweg nodig. 
De vraag die voorligt is of we niet 
beter samen kunnen gaan. We horen 
graag van de leden wat ze daarvan 
vinden.  

6. Japanse Duizendknoop 
Onze secretaris Oscar Leal heeft 
meegedaan met het bestrijden van de 
Japanse Duizendknoop (JDK) in het 
Vondelpark. De JDK is een invasieve 
plantensoort die door zijn snelle groei 
inheemse soorten overwoekert. Met 
spade en spierkracht gaat een vast 
bestrijdingsteam van vrijwilligers 
daarom wekelijks het gevecht met 
de JDK aan. De JDK is een geduchte 

tegenstander die niet zomaar opgeeft. 
Het bestrijdingsteam kan altijd hulp 
gebruiken. Dus als u met de strijd wilt 
helpen, meldt u dan aan! 

7. Scriptie 
Wij hebben Ruby Meester, studente 
Communicatie aan de Hogeschool 
van Amsterdam, bereid gevonden om 
haar scriptie te schrijven over onze 
vereniging. De centrale vraag van 
haar onderzoek was: hoe kan onze 
vereniging meer leden aan zich  
binden door middel van online en/
of offline marketing. Ruby advi-
seerde over de ins en outs van een 
grootscheepse marketingcampagne. 
De volgende stap is dat we iemand 
vinden die zo’n campagne daadw-
erkelijk op zou willen pakken. Mocht u 
(of iemand die u kent) hiervoor  
interesse hebben, dan horen we  
uiteraard graag van u!
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8. Philip 
Het bestuur was bijzonder blij om 
dan eindelijk een kandidaat voor de 
vacature van bestuurder “Flora & 
Fauna” gevonden te hebben. Halver-
wege 2023 is Philip de Pous aan ons 
team toegevoegd. Philip is ecoloog 
en houdt zich dag en nacht bezig met 
ecologische vraagstukken. Op dit mo-
ment is Philip een vergaande studie 
aan het doen naar de mogelijkheden 
om het Vondelpark biodiverser te 
maken. De studie, die we willen aan-
bieden aan de gemeente, zal concreet 
zijn: welke beplanting leidt tot meer 
dieren, bacteriën, schimmels en ook 
weer meer andere planten? En  
verder: waar, in welke hoeveelheden 
en met welke beheersmaatregelen, 
moet de beplanting aangelegd 
worden. We houden u op de hoogte. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

9. Rondleidingen 
Emmanuel heeft in 2023 twee  
rondleidingen gegeven aan  
geïnteresseerde groepen. Emmanuel 
kreeg enthousiaste reacties en hij zal 
op verzoek ook in 2024 rondleidingen 
blijven geven.

10. Communicatie 
Het bestuur heeft begin 2023 
besloten om op een andere manier 
met de leden te communiceren. In 
plaats van de tot die tijd reguliere 
nieuwsbrieven wilden we met meer, 
maar kortere berichten met onze 
leden in contact te komen. Dit voor-
nemen bleek ik de praktijk echter 
moeilijk uit te voeren. We blijven 
nadenken hoe we de communicatie 
met onze leden het beste kunnen 
vormgeven. Idealiter zouden we 
iemand in ons team opnemen die 
deze verantwoordelijk op zich neemt. 
Hebt u interesse om deze taak op u te 
nemen? Of kent u iemand die hiervoor 
interesse heeft? Dan horen wij graag 
van u! 

11. Ledenbestand 
Eind december 2023 had de vereni-
ging circa 250 betalende leden. We 
hebben in 2023 het ledenbestand 
verder in orde gemaakt door actief 
de wijken rond het Vondelpark in te 
gaan en bij leden waarvan we geen 
email hadden brieven in de bus te 
doen. Dat heeft meer betalende 
leden en meer tot die tijd ontbrek-
ende e-mailadressen opgeleverd en 
verder ook geleid tot een definitieve 
opschoning van het ledenbestand 
waarmee Oscar sinds zijn aanstelling 
als secretaris bezig is geweest. Oscar 
heeft aangegeven zich op een andere 
manier voor onze vereniging in te 
willen zetten. Hij zal daarom na afloop 
van onze jaarvergadering van 19 
maart als secretaris terugtreden.
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Plannen 2024
1. Werving nieuwe secretaris
2. Werving drivers voor social media, projecten en Jonge Vrienden
3. Werving nieuwe leden
4. Studie naar meer biodiversiteit door onze ecoloog Philip de Pous 
5. Jaaractie 2024, waarover u binnenkort meer hoort.

Bart Kruijssen
Voorzitter  
Vereniging Vrienden van het Vondelpark
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